
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 
L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 13/16 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 7. 9. 2016, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
  
Prisotni: C. Filipič, Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, K. Ernestl, I. 
Falnoga, A. Fekonja, M. Gams, M. Koželj, R. Pergarec, T. Ručigaj, G. Tavčar, I. Zajc. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda 
  
Pregledali in potrdili smo točke dnevnega reda. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)         J. Pungerčar je po sklepu seje IO SVIZ/IJS z dne 15. junija 2016 glavnemu tajniku SVIZ Slovenije, B. 
Štruklju, na naslovil pismo, v katerem mu je zastavili nekaj vprašanj v zvezi s poslovanjem Delavske 
hranilnice. Glavni tajnik mu je prijazno odgovoril, vendar z odgovori nismo povsem zadovoljni, saj nam ne 
pojasnjujejo vseh naših dvomov in pomislekov v zvezi z lastniškimi načrti, odprodajo SVIZ-ovega deleža, 
kako poteka izbor predstavnika SVIZ v nadzornem svetu, kakšno je tveganje izpostavljenosti SVIZ-a v DH 
in podobno, zato smo sprejeli sklep: 
  
Sklep 1: Z odgovorom nismo v celoti zadovoljni, zato bomo glavnega tajnika B. Štruklja zaprosili, da nam 
dodatno pojasni nekatere odgovore in poda odgovore na naše pomisleke. Želimo tudi vedeti, kakšna je 
strategija poslovanja Delavske hranilnice. 
  
b)        MIZŠ je v začetku septembra odgovorilo na pismo, v katerem je Institut Jožef Stefan na željo SVIZ/IJS 
podal Pobudo ustanovitelju za dopolnitev Ustanovnega akta. Odgovor je birokratski in se z njim ne 
strinjamo; iz pisma tudi ni jasno zaznati, ali se z dopolnitvijo strinjajo ali ne. 
  
Sklep 2: Direktorja bomo zaprosili, da naslovi na MIZŠ pismo z vprašanjem, zakaj ne dajo konkretnega 
odgovora za dopolnitev Ustanovnega akta IJS, saj nam zakonski akti to omogočajo. Torej želimo, da se 
njihov odgovor jasno zapiše. Pozdravljamo sicer pobudo, tj. mnenje MIZŠ, da podpirajo predhodno 
sistemsko (zakonsko) rešitev, vendar ne vidimo ovire, da se to ne zgodi že zdaj oziroma čim prej. 
  
c)         J. Pungerčar se je dogovoril z direktorjem, da se slednji strinja s pregledom horizontalnih 
napredovanj za vse zaposlene od zadnje sistematizacije leta 2008 do danes, po odsekih in skupnih službah, 
za obe plačni skupini, J in H. 
  
č)         Naša prizadevanja od letošnje pomladi, da bi sistemsko in časovno uredili pravočasne izvolitve 
raziskovalcev v višje znanstvene nazive, žal še niso obrodila sadov. 
  



Sklep 3: V jesenskem času se bomo dogovorili za sestanek z vodstvom IJS (direktor, predsednik ZS) in 
izbranimi predstavniki IO SVIZ/IJS, da skušajo takoj najti skupno rešitev za pravočasne izvolitve 
raziskovalcev  višnje znanstvene nazive . 
  
  
3.         Izplačilo subvencije za šolske knjige 
  
             Člani našega sindikata imajo skupno 172 šoloobveznih otrok, rojenih med 1. 1. 1998 in 31. 12. 2010. 
Subvencijo kot pomoč pri nakupu šolskih potrebščin v višini 30,00 EUR na posameznega šolarja bomo 
predvidoma nakazali po 15. septembru 2016 oziroma najkasneje do konca tega meseca. 
  
4.         Jesenski izlet 
  
             Jesenski enodnevni izlet bomo izvedli 15. oktobra 2016. Člani sindikata so za destinacijo predlagali 
pot v Prekmurje, kjer si bomo ogledali in obiskali Vinarium, najvišji razgledni stolp v Sloveniji, prelepe 
Dolgovaške in Lendavske gorice ter Lendavo ter se okrepčali z bogračem v eni od lendavskih gostiln. Cena 
izleta, brez vstopnin, znaša 47.00 EUR, sindikat namerava prispevati 20,00 EUR na udeleženca, ki je član 
SVIZ/IJS. Razpis in prijave na izlet bodo potekale tako kot za vse izlete doslej. 
  
5.         Razno 
  
             Skladno z lani podpisanim Dogovorom o ukrepih na področju stroškov dela in drugih ukrepih v 
javnem sektorju za leto 2016, ki so ga sklenili Vlada RS in reprezentativni sindikati javnega sektorja, se s 1. 
septembrom spreminja plačna lestvica. S septembrom bo tako v javnem sektorju začela veljati plačna 
lestvica, kakršna je veljala do sredine leta 2013 (brez kompresij plačnih razredov). 
  
  
Seja je bila končana ob 16.00. 
  
Sejo je vodil:     J. Pungerčar.                                                                    Zapisnik pripravila:          Metka 
Štraus                                                                                                                                  Zapisnik 
pregledal:         Jože Pungerčar 
  
  
  
  
Ljubljana, 16. 9. 2016 
  
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 
                                - vodstvu IJS 
  
  
 


